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Spørgsmål 

Er ministeren enig med folketingsmedlem Bjørn Brandenborg (S) i, at man bør beskatte 

boliger til en værdi over 5 mio. kr. langt hårdere, end tilfældet er i dag? 

 

Svar 

Det skal indledningsvist understreges, at det hverken er Socialdemokratiets eller regerin-

gens politik at forhøje boligskatterne. Regeringen er sammen med partierne bag boligskat-

teforliget i fuld gang med at indfase et nyt boligskattesystem med mere retvisende vurde-

ringer, som vil sikre mere rimelige boligskatter og skabe mere balance på boligmarkedet. 

Det betyder blandt andet at 8 ud af 10 danskere – især uden for de større byer – får lavere 

boligskatter, ligesom mange boligejere får penge tilbage, fordi de siden 2011 har betalt 

skat af en for høj vurdering. 

 

Jeg vil derfor gerne forsikre boligejerne om, at de kan sove trygt om natten, da Socialde-

mokratiet og regeringen står vagt om de regler for boligbeskatning, som blev aftalt med 

boligskatteforliget fra 2017. 
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